
 

 

 

  

Arengutoimkonna koosolek 05.09.2017 

 

Osalejad: 

Janar Toomesso 

Marit Finnie 

Benno Maaring 

Jaanus Kosemaa 

Hanno Kross 

 

Indrek Hirvlaan 

Marit Talunik 

Marko Kaldoja 

 

Jätkati aruteludega sealt, kus eelmisel kohtumisel pooleli jäädi:  

- Koostöö ja ühisosa leidmine väljakutega. 

- Tänaste klubiliikmete seas teadlikkuse tõstmine EGL tegevusest ja kaasatus Liidu 

tegevusse.  

- Miks peab ala populariseerima ja mis kasu on sellest erinevatel osapooltel? 

 

 



 

 

Arvamusi: 

 

“Täna on golfi laiema arengu piduriks otsene suhte puudumine väljakutega. Golfi 

populariseerimine on näiteks väljakute pärusmaa, samas klubid sellega ei tegele. Samal ajal aga 

võiks ja peaks Liit sellega tegelema.“ 

“Väljakud tuleb protsessi kaasata, aga tegemist peab olema mängijate organisatsiooniga. 

Väljakutega peaks olema leitud ühiseid eesmärke ja tegevusi.“ 

“Paljud klubiliikmed ei saa täna aru, mis asi on EGL või miks on EGL üldse vajalik. Ala 

populariseerimise puhul võime panna eesmärgid paika, aga kellega me seda teostame, on juba  

teine küsimus. Tänase Liidu ülesehituse puhul puudub osapooltel motivatsioon tulemuste 

saavutamiseks, kaasata on vaja ka väljakuid ja mitmeid teisi osapooli (nt PRO-d).“ 

“Täna pole ka piisavalt selgitatud osapooltele (näiteks PRO-dele), miks Liitu vaja on ning mis 

kasu Liit annab. “ 

“Kui on Liit suurem ja tugevam, on raha rohkem ja kogu teenus on kvaliteetsem. Teine oluline 

küsimus on raha jaotus (kuidas on see jaotatud eri sihtrühmade vahel jne).“ 

 

Ettepanek: Arengukava võiks koosneda neljast suuremast teemade blokist: 

- Eesmärgid 

- Tegevuskava 

- Ressurss 

- Tööjaotus 

 

 

 

 



 

 

Arutelu teemal: Kuidas kaasata arengukava koostamisse kõik sidusrühmad? 

 

Arutati teemal, kus on täna Eestis golfi „arengu pudelikaelad“. Tehti arvutusi tänaste 

teadaolevate numbrite pealt (treenerid, conversion rate kursustel osalenutest jne). 

Alustati sihtrühmade kaardistamisega ning eesmärkide sõnastamisega. 

Ettepanek koostada esialgne raamdokument, mis oleks algsisendiks ja siis paluda osapooltelt 

nendepoolseid arvamusi ning täiendavaid sisendeid. Seejärel töötoad jne. Esimeses faasis ei ole 

mõistlik kõiki küsimusi suures grupis arutada, võib tekkida liiga palju „vahtu“ ning protsess 

venib liialt pikaks. 

 

Järgmine kokkusaamine: 

19. sept. Audenteses. Ajaks: 10-13 

 


